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Από το υπ’ αριθ. 10/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 196/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διαπίστωση υπέρ της αναγκαιότητας πρόσληψης εποχιακού 
προσωπικού για την αντιμετώπιση πρόσκαιρων αναγκών 
έτους 2011 των δημοτικών υπηρεσιών. 

 
         Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωάννου, 18)Θ. 
Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. 
Κοστογλίδου, 26)Α. Βεσυρόπουλος, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. 
Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Α. 
Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Ορφανίδης, 
36)Χ. Σαββαϊδου. 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ. Κούτρας, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας, 

 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Η. 
Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Ι. 
Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Βεσυρόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 170/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 172/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 173/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ.174/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Τσιούντας, Σ. 
Κουμτσίδης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Λαζαρίδης, Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. Κάκαρης, Λ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 176/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Χ. Γαϊτάνου,Α. Λαζαρίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 181/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 185/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 187/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 191/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 194/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 195/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε η κα Χ. Σαββαϊδου. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 196/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 200/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 201/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 202/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 204/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης Ι. Σοφρόνωφ. 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 205/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 216/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 225/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 229/2011 απόφασης προσήλθαν  οι κ.κ.Ν. Μωυσιάδης, Κ. Βοργιαζίδης, Κ. Κυριακίδης. 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 31ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με τις διατάξεις του αρθρ.206 του ν.3584/07 προβλέπεται η δυνατότητα 
πρόσληψης προσωπικού για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών ή εποχιακών ή 
πρόσκαιρων αναγκών με σχέση εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας η διάρκεια 
δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα  σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών. 
(Ο υπολογισμός του δωδεκαμήνου γίνεται με αφετηρία το τέλος της απασχόλησης για 
την οποία ο υποψήφιος πρόκειται να προσληφθεί και προς τα πίσω σύμφωνα με την 
παρ. 2 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94).Παράταση ή σύναψη νέας σύμβασης μέσα στο 
ανωτέρω δωδεκάμηνο διάστημα ή μετατροπή της σύμβασης  σε αορίστου χρόνου 
είναι αυτοδικαίως άκυρες. Ο φορέας που διενεργεί την πρόσληψη αποστέλλει τον 
πίνακα των προσληπτέων κάθε φορά στο ΑΣΕΠ, καθώς και όλους τους πίνακες 
προσληπτέων κάθε έτους, το αργότερο μέχρι την 31η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 
Το ΑΣΕΠ διενεργεί έλεγχο για τη συνδρομή των όρων πρόσληψης της παρούσας 
περίπτωσης. Εάν κατά τον έλεγχο διαπιστωθεί ότι απασχολείται ή απασχολήθηκε 
προσωπικό κατά παράβαση των ανωτέρω διατάξεων, εφαρμόζεται η παρ. 15 του 
αρθρ. 21 του ν. 2190/94, όπως συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του αρθρ. 5 
του ν. 2527/97 (παύση του παρανόμως απασχοληθέντος προσωπικού και 
καταλογισμός των αποδοχών του σε βάρος των διενεργούντων την πρόσληψή του). 
 Με την αρ. 31575/13-9-99  εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.,  προβλέπεται ότι για 
την πρόσληψη του πιο πάνω προσωπικού για 2 μήνες η ακολουθούμενη διαδικασία 
είναι : 
 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία θα διαπιστώνεται η 

αναγκαιότητα της πρόσληψης και η αιτιολόγηση αυτής, οι απαιτούμενοι 
κλάδοι και οι ειδικότητες του προσωπικού που πρόκειται να προσληφθεί και 
η διάρκεια της σύμβασης (μέχρι δύο μήνες). 

 Απόφαση του αρμόδιου προς διορισμό οργάνου με την οποία προσλαμβάνεται 
το αναγκαίο προσωπικό σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση του Δ.Σ. 
λαμβανομένων υπόψη και των ειδικών τυπικών προσόντων που 
προβλέπονται από τις ειδικές διατάξεις για το σκοπό αυτό. 

 Στους Ο.Ε.Υ. των ΟΤΑ από τους οποίους προήλθε ο Καλλικρατικός Δήμος 
Βέροιας  προβλέπονται συνολικά εκατόν δέκα τρείς (113) θέσεις προσωπικού με 
σχέση εργασίας Ι.Δ.Ο.Χ. διαφόρων ειδικοτήτων.  

Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας τρ. έτους στον ΚΑ 20/6041.001 με τίτλο 
"τακτικές αποδοχές εκτάκτου προσωπικού" υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού € 
420.000,00 για την πρόσληψη εποχιακού προσωπικού με σημερινό υπόλοιπο € 
420.000,00. 

Σύμφωνα με την από 11-4-2011 βεβαίωση του Διευθυντή Οικονομικού του 
Δήμου μας οι ανωτέρω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για 
τη μισθοδοσία του πιο πάνω προσωπικού.  

 

Προκειμένου να αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των 
υπηρεσιών του Δήμου μας, οι οποίες αφορούν ειδικότερα  στην αποψίλωση χόρτων, 
υπάρχει αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού με σχέση εργασίας 
ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου (2 μηνών), ως εξής: 
 

Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. διάρκεια 
Εργάτες Καθαριότητας 26 2  μήνες 
Οδηγοί Απορριμματοφόρου 2 2  μήνες 
Χειριστής Πολυμηχανήματος 1 2  μήνες 
Χειριστής Σαρώθρου 1 2  μήνες 

 Ύστερα από τα πιο πάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη πρόσληψης του πιο πάνω προσωπικού με σχέση 
εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου (2 μηνών) για την αντιμετώπιση 
πρόσκαιρων αναγκών  των δημοτικών υπηρεσιών. 



Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Φοβάμαι ότι δεν θα περάσουν οι αποφάσεις μας από την 

Περιφέρεια και ενώ χρειαζόμαστε άμεσα προσωπικό δεν θα μπορούμε να κάνουμε 
άλλο Δημοτικό Συμβούλιο, δεν θα μπορούμε να πάρουμε προσωπικό, και 
καταλαβαίνετε δημιουργείται ένας φαύλος κύκλος. Πήρα το πρωϊ στην οικονομική 
υπηρεσία και παρακάλεσα να βρουν έναν τρόπο οι 25 εργάτες καθαριότητας να 
γίνουν τουλάχιστον 30. Επείγουν τα δίμηνα. Παρακαλώ πολύ περάστε το όπως είναι 
να μην έχουμε καμία εμπλοκή και δεν μπορούμε να προσλάβουμε προσωπικό.  
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις.  
 Τσαβδαρίδης: Στο εισηγητικό σημείωμα απ’ ό,τι βλέπω έτσι όπως τα ζητάμε 
εμείς ούτε αυτός ο αριθμός προσεγγίζεται. Λέει για 26-30 άτομα, και αυτά τα άτομα 
επαρκούν για να πληρωθούν με βάση τις πιστώσεις που έχουμε. Δεν λέει όμως ότι 
εξαντλούνται οι δυνατότητες να πληρώσουμε αυτά τα άτομα. Αυτό που μας λέτε κα 
Δήμαρχε εσείς, δεν αποτυπώνεται στο εισηγητικό, γι’ αυτό το λόγο κάνουμε και 
προτάσεις σε σχέση με τις ανάγκες. Εμείς θέλουμε να λειτουργήσει καλύτερα ο 
Δήμος και αυτό θα γίνει αν προσλάβουμε περισσότερα άτομα. Εγώ θα έλεγα αν 
μπορεί να ερωτηθεί η υπηρεσία. 
 Πρόεδρος: Ρωτήθηκε το πρωϊ. 
 Δήμαρχος: Η πρώτη που ζήτησε περισσότερο κόσμο ήμουν εγώ. Εγώ 
προσωπικά τρώω όλη την κριτική.  
 Τσαβδαρίδης:  Εμείς προτείνουμε αντί για 26 να πάρουμε 35. Πενήντα 
θέλαμε αλλά φαίνεται ότι υπάρχουν οικονομικές δυσχέρειες. 
 Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
 Μιχαηλίδης: Θα ήθελα να συμφωνήσω με τον κ. Τσαβδαρίδη, αλλά νομίζω 
ότι η εισήγηση της οικονομικής υπηρεσίας είναι σαφέστατη. Δεν υπάρχει ευρώ 
παραπάνω για να πάρουμε άλλο προσωπικό. Οποιαδήποτε μεταβολή πάει το Δήμο 
πίσω και θα έχει την πόλη πιο βρώμικη. Έπρεπε να γίνει τροποποίηση 
προϋπολογισμού πρώτα. Μέχρι να εγκριθεί αυτό, να κάνουμε άλλο Δ.Σ., να ψηφιστεί 
η τροποποίηση, να πάει για έγκριση, θα φτάσουμε τον δεκαπενταύγουστο. 
 Τσαβδαρίδης: Όταν διαβάζω κάτι κε Μιχαηλίδη είμαι πολύ προσεκτικός. 
Εσείς διαβάσατε το κείμενο της εισήγησης για να επιβεβαιώσετε αυτά που είπατε 
στην πρωτομιλία σας ή αυτά που είπα εγώ; Μάλλον με αυτά που διαβάσατε 
επιβεβαιώσατε εμένα ότι υπάρχουν  οικονομικές δυνατότητες με βάση το εισηγητικό 
να προσλάβουν περισσότερα άτομα. Να ξέρουμε τι διαβάζουμε. Σύμφωνα με την από 
11-4-2011 βεβαίωση του διευθυντή οικονομικού του Δήμου μας, οι ανωτέρω 
πιστώσεις έχουν εξασφαλιστεί και πρόκειται να διατεθούν για τη μισθοδοσία του πιο 
πάνω προσωπικού. Μιλάει για 113 θέσεις προσωπικού. Τα δίμηνα είναι 30, τα 
προηγούμενα ιδιωτικού δικαίου είναι 40 θέσεις και εδώ μιλάμε για 113 και λέει για το 
πιο πάνω προσωπικό όχι για το πιο κάτω. Εμείς προτείνουμε 35 άτομα γιατί δεν 
προκύπτει ότι με αυτά τα άτομα εξαντλούνται οι οικονομικές δυνατότητες. 
 Μιχαηλίδης: Άλλα διαβάζω και άλλα εσείς καταλαβαίνετε, αλλά μάλλον 
έχουμε διαφορετική εμπειρία μέσα στο Δήμο. Θεωρείτε ότι με αυτά εξαντλείται η 
πρόσληψη διμηνιτών στο Δήμο Βέροιας για φέτος; Ακολουθούν οι διμηνίτες για το 
καλοκαίρι, οι διμηνίτες για το χειμώνα και ακολουθούν και άλλοι διμηνίτες. Εξήντα 
το λιγότερο ………………….  

Τσαβδαρίδης: Πάρτε 35 άτομα τώρα και παίρνετε 25 μετά.  
 Μιχαηλίδης: Αυτή είναι η πρώτη φουρνιά και θα ακολουθήσουν και άλλες 
φουρνιές διμηνιτών. Δεν θα μας φτάσουν τα χρήματα. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Λ. Τσαβδαρίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. 
Τσιούντας, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. 
Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 



Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Θ. Κορωνάς, Κ. 
Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος. 
 Κατά των προτάσεων αυτών ψήφισε η σύμβουλος Ι. Σοφρόνωφ. 

Λευκή ψήφο έδωσε η σύμβουλος Χ. Σαββαϊδου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου μας, οι 
οποίες αφορούν ειδικότερα στην αποψίλωση χόρτων.  
3.- Ότι στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας προβλέπονται συνολικά (113) θέσεις προσωπικού 
με σχέση εργασίας ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2011 και στους Κ.Α. 20/6041.001 
«Τακτικές αποδοχές εκτάκτου προσωπικού», 20/6041.002 «Εξοδα κίνησης» και 
20/6054 «Εργοδοτικές εισφορές» υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές πιστώσεις. 
5.- Την από 11-4-2011 βεβαίωση του Δ/ντή Οικονομικού του Δήμου, σύμφωνα με 
την οποία οι παραπάνω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για 
τη μισθοδοσία του εν λόγω προσωπικού. 
6.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Λ. Τσαβδαρίδη.  
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις  του άρθρου 65 του Ν. 3852/10 της παρ. 4 του άρθρου 20 του Ν. 
2738/99 (Φ.Ε.Κ. 180Α΄/9-9-99) με τις οποίες συμπληρώνονται εκείνες της παρ. 2 του 
άρθρου 14 του Ν. 2190/94, της αρ. 31575/13-9-99 εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α., τις 
διατάξεις καθώς και της αριθ. 37/68829/2-12-10 εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Διαπιστώνει την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού με σχέση 
εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου (2 μηνών), προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου 
Βέροιας και ειδικότερα για την αποψίλωση χόρτων, ως εξής: 
  

Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. Διάρκεια 

Εργάτες Καθαριότητας 26 2 μήνες 

Οδηγοί Απορριμματοφόρου 2 2 μήνες 

Χειριστής Πολυμηχανήματος 1 2 μήνες 

Χειριστής Σαρώθρου 1 2 μήνες 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  196 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Σ.  Κρομμύδας  
Π. Παυλίδης  Η. Σοφιανίδης  
Τ. Χατζηαθανασίου  Σ.  Μισοκέφαλος  
Θ. Αγγελίνας  Ι. Παπαδόπουλος  
Λ. Πουλασουχίδης  Α. Πέτρου  
Κ. Βοργιαζίδης  Α. Κακαγιάννης  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Χειμώνας  
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου  Ν. Αγγέλου  
Π. Τσαπαρόπουλος  Ι. Καπετανίδης  
Α. Καγκελίδης  Μ. Τέτος  
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-4-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Χ. Σαββαϊδου 
  

 
 

 
 


